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Protokół Nr XVII/2005 

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 3 marca 2005 r.  
w sali konferencyjne Domu Kultury w Dobrej. 

  
 Przewodniczył obradom Rady Miejskiej Eugeniusz Żerkowski, który o 
godz. 905 otworzył XVII sesję Rady Miejskiej w Dobrej stwierdzając, że na stan 
15 radnych Rady Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 15 radnych, co 
stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poinformował, że w posiedzeniu 
udział biorą zaproszeni goście: radny powiatowy p. Andrzej Piątkowski, 
Kierownik Rejonu Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w 
Poznaniu – p. Michał Pawlicki, Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych w Turku – 
p. Bożena Woźnicka, p.Andrzej Drewniak, kierownicy jednostek, zakładów 
pracy, przedstawiciele samorządów wiejskich, sołtysi, redaktor tygodnika „Echo 
Turku” – p. Andrzej Jarek oraz Burmistrz Dobrej – p. Marianna Ochocka, 
Sekretarz Dobrej – p. Bogdan Kmieć, Skarbnik Dobrej – p. Beata Kmieć. 
Listy obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokołu. 
Protokołowała obrady – Barbara Kominiarczyk – inspektor UM w Dobrej. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej zaproponował zmianę porządku 
obrad o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie oferty kandydata na członka 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu. 
Przedstawił propozycję p. Andrzeja Drewniaka dotyczącą projektu uchwały, 
które stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego wniosku i przewodniczący 
Eugeniusz Żerkowski zarządził przegłosowanie wprowadzonej zmiany do 
porządku obrad. 
Wniosek zgłoszony przez przewodniczącego Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sesji „za” głosowało 15 radnych, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 
Następnie przewodniczący przedstawił porządek obrad XVII sesji Rady Miejskiej 
w Dobrej wraz z przyjętą poprawką. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy samorządu. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i działalności 
międzysesyjnej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1)  ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych 
innych składników wynagrodzenia – nr XVII/129/05 

2) uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym – nr XVII/130/05 

3) uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami działającymi w sferze działalności 
pożytku publicznego na rok 2005 – nr XVII/131/05 

4) trybu postępowania o udzielenie dotacji za realizację zadań, 
sposobu jej rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonywania 
zleconego zadania w ramach współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami działającymi w sferze 
działalności pożytku publicznego na rok 2005 – nr XVII/132/05 

5) przystąpienia do programu „Wyrównywanie Różnic Między 
Regionami – Obszar D – likwidacja barier transportowych” – nr 
XVII/133/05 

6) zmiany budżetu na 2005 r. – nr XVII/134/05 
7) nabycia nieruchomości gruntowej – nr XVII/135/05 
8) darowizny nieruchomości gruntowej – nr XVII/136/05 
9) Strategii Rozwoju Gminy Dobra – nr XVII/137/05 

10) podjęcia współpracy na rzecz zagospodarowania środkowej Warty, 
Zbiornika Jeziorsko oraz terenów do nich przyległych, pomiędzy 
samorządami powiatów: poddębickiego, sieradzkiego, tureckiego 
oraz gmin i miast: Dobra, Pęczniew, Sieradz, Uniejów i Warta – nr 
XVII/138/05 
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11) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2005 r. – nr 

XVII/139/05 
12) oferty kandydata na członka Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu – nr XVII/140/05 
9.  Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej RM w Dobrej z działalności w 2004 r.  

10. Plan pracy Rady Miejskiej w Dobrej na 2005 r. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski. 

 

 
ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
 
  Przewodniczący oznajmił, iż protokół Nr XVI/2004 z poprzedniej sesji 
Rady Miejskiej w Dobrej był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem Rady. 
 Stwierdził, że jest napisany zgodnie z przebiegiem sesji i zgłosił wniosek o 
nie odczytywanie protokołu, gdyż jest on do wglądu w biurze Rady, w godzinach 
pracy urzędu . 
Wniosek został przyjęty przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych za jego 
przyjęciem głosowało 15, przeciw--------, gł. wstrzymujące--------.  
Protokół nr XVI/2004 sesji Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 29.12.2004 r. został 
jednogłośnie przyjęty przez Radę, bez odczytywania. 
 
 
ad: 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 
 

 Radny Stanisław Sekura zgłosił sprawy dotyczące: 
─ Budowy drogi w Chrapczewie o nawierzchni żwirowej a nie asfaltowej, 
─ Zimowego oczyszczania drogi do wsi Zagaj tylko z jednej strony oraz 

pozostawionych resztek obciętych krzewów na tej drodze 
 
 Radny Paweł Janicki zapytał: 
─ Kiedy zostanie zmodernizowane skrzyżowanie w m. Dobra? 
─ Kiedy na ul. Kilińskiego i Narutowicza przeczyszczona zostanie 

deszczówka oraz prawidłowo umieszczone studzienki na jezdni, po 
których przejeżdżające z dużą prędkością TIR-y robią hałas, szczególnie 
odczuwalny w nocy,  
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─ Czy na terenie Gminy Dobra przeprowadzane będą remonty dróg 
powiatowych, szczególnie niebezpieczną jest droga Dobra – Piekary, 

Zwrócił uwagę na zarośniętą przez krzewy drogę powiatową Dobra – Kawęczyn, 
która nie jest oczyszczana z zarośli.  
Poinformował o nieprawidłowym wykonaniu przez telekomunikację studzienek, 
które są położone niżej niż chodnik, co wiąże się z niebezpieczeństwem 
pieszych. 
 
 Radny Andrzej Śmieja wnioskował o: 
─ Wykonanie chodnika na z ul. Dekerta w Dobrej w stronę Przykony 
─ Wycinkę drzew na poboczu tej drogi oraz czyszczenie rowów przydrożnych 
 
 Radny Michał Błazełek przypomniał o wykonywaniu na drodze Dobra – 
Piekary robót niskonakładowych polegających na wykonaniu upustów przy 
zastoinach wodnych tworzących się na drodze. 
 
 
ad:  6. 

Sprawy samorządu. 
 

Pan Eugeniusz Szczepaniak (soł. Mikulice) poruszył sprawę umieszczenia 
tablicy informującej o dojeździe do Kaczek Mostowych na drodze krajowej – 
wjazd na drogę do Mikulic. 
Zapytał, na jaki termin została przesunięta budowa drogi asfaltowej w 
Mikulicach, która miała być realizowana w latach 2005 – 2006? 

 
Pan Józef Frątczak (soł. Piekary) zapytał o informacje dotyczące 

stypendium dla uczniów. 
 
Pani Joanna Światłowska (soł. Moczydła) poinformowała o dużych 

wybojach na drodze do Moczydeł 
 
Pan Marian Zakolski (soł. Zagaj) przypomniał o problemach mieszkańców 

wsi Chrapczew związanych z brakiem wody i zgłosił wniosek o wykonanie 
wodociągu w sołectwach Chrapczew, Zagaj i Stawki 

 
Pani Jadwiga Józefiak (soł. Skęczniew)zwróciła uwagę na zniszczoną i 

zwężoną drogę przez Skęczniew 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zaproponował, aby odpowiedzi na 
zgłoszone wnioski dot. dróg krajowych i powiatowych zostały udzielone przez 
obecnych na sesji przedstawicieli Zarządów.  
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Wniosek przewodniczącego został przejęty przez Radę jednogłośnie tj. na 15 
radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 
radnych, głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” – nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poprosił p. Michała Pawlickiego o 
zabranie głosu w pierwszej kolejności 
 

P. Michał Pawlicki – kierownik Rejonu Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad Oddział w Poznaniu udzielił odpowiedzi, że 
─ budowa skrzyżowania zostanie wykonana w roku bieżącym łącznie z ul. 

Narutowicza i Kilińskiego oraz wszystkimi chodnikami w pierwszym 
etapie wykonana zostanie budowa skrzyżowania wraz z ul. Narutowicza, 
natomiast wykonanie ul. Kilińskiego uwarunkowane będzie wykonaniem 
kanalizacji przez gminę. Przy szkole łącznie ze wszystkimi pracami 
wykonany zostanie parking, zniesiony także zostanie uskok przy szkole. 

─ Studzienki naprawione zostaną łącznie z budową dróg, w przypadku 
studzienek będących własnością telekomunikacji zostanie skierowane 
pismo w sprawie ich naprawy, 

─ Znak drogowy z nazwą miejscowości „Kaczki Mostowe” zostanie 
poprawiony, aby był widoczny. 

P. Pawlicki dodał, że wszelkie prace zostaną rozpoczęte, kiedy warunki 
atmosferyczne pozwolą. 
W przypadku jazdy TIR-ów przez miasto odpowiedział, iż nie ma możliwości tego 
zabronić, a tablica informacyjna o terenie zabudowanym powinna być 
przestrzegana przez kierowców. 
Następnie przedstawił informację o budowie autostrady z Konina do okolic 
Łodzi oraz propozycjach zniesienia opłat dla TIR-ów, co może łączyć się ze 
zmniejszeniem ruchu w mieście po oddaniu autostrady do użytku. 
 
 Radny Wiesław Ignaczak prosił o informację na temat przebudowy 
deszczówki na remontowanym odcinku ulic? 
 
 Pan Michał Pawlicki wyjaśnił, że jedynie na skrzyżowaniu zostanie 
wykonana nowa deszczówka, natomiast na ul. Narutowicza zostanie 
wyremontowana stara. 
 
 Radny Paweł Janicki zapytał jak wygląda sprawa przeczyszczenia 
deszczówki na ul. Kilińskiego – za pocztą oraz udrożnienie rur za szkołą na ul. 
Narutowicza? 
 
 P. M. Pawlicki odpowiedział, iż wszelkie prace zostaną wykonane w czasie 
budowy ulic. 
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 Pan Stanisław Stasiak – inspektor Urzędu Miejskiego w Dobrej 
poinformował o wykonaniu przez gminę kolektora i kanalizacji deszczowej na 
ul. Kilińskiego. Dodał, iż stara deszczówka będzie przerywana, aby nie było 
doprowadzanych ścieków. Podkreślił rozwiązanie problemu przedstawionego 
przez radnego również w przypadku ul. Narutowicza, jednakże budowa nowej 
kanalizacji deszczowej planowana jest tam za dwa lata. Zwrócił uwagę na 
problem z budową kolektora na ul. Narutowicza, który wiąże się z położeniem 
nowej nawierzchni. Przedstawił informację o wyglądzie kanalizacji burzowej w 
obecnym stanie. 
 
 P M. Pawlicki zauważył, iż kanalizacja sanitarna nie powinna przebiegać 
w nawierzchni jezdni, lecz pod chodnikami lub z drugiej strony budynków. 
 
 P. St. Stasiak przypomniał o wyrażeniu zgody przez GDDKiA na budowę 
kolektora w nawierzchni ul. Kilińskiego. 
 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel wyraził opinię, iż przy przebudowie ul. Narutowicza oraz budowie 
parkingu przy szkole powinien zostać wymieniony przepust, który jest wyżej od 
rowu dostarczającego do niego wodę. 
 
 P. Michał Pawlicki odpowiedział, że jedynie z odwodnieniem drogi jest 
problem, natomiast wymiana przepustu w drodze zostanie wykonana. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski podziękował p. 
Pawlickiemu za informacje i poprosił o zabranie głosu przez p. Bożenę 
Woźnicką. 
 

P. Bożena Woźnicka – kierownik Zarządu Dróg Powiatowych w Turku 
przedstawiła informację o posiadanych środkach oraz pracach drogowych 
prowadzonych w powiecie tureckim. Przyznała, iż drogi powiatowe w gminie 
Dobra są najgorszej jakości w całym powiecie, lecz wykonywane były 30 lat 
temu. 
Poinformowała o brakach w przekazywaniu środków na wykonanie prac 
drogowych przez Zarząd Powiatu, a tym samym coroczne niedofinansowanie 
przeprowadzanych remontów, wycinki krzewów na poboczach czy budowy 
nowych dróg i chodników. 
Oznajmiła, że w roku 2005 r. zostanie wymieniona nawierzchnia i chodniki na 
pl. Wojska Polskiego w Dobrej, natomiast zabraknie środków na położenie 
płytek na ul. Dekerta. 
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P. B. Woźnicka wyjaśniła, iż na budowę tego chodnika powiat przekazał środki z 
FOŚiGW, jednakże na ułożenie płytek środki te nie mogą zostać przeznaczone. 
Zaproponowała współpracę z Gminą Dobra. 
Wycinka krzewów przydrożnych wykonywana jest w najbardziej 
niebezpiecznych miejscach, ponieważ brak środków oraz wykonawców na 
wszystkie tereny. 
Na temat jednokierunkowego odśnieżania – p. Woźnicka przeprosiła 
mieszkańców, informując, że wyjaśni sprawę. 
Oznajmiła, że radny powiatowy z terenu Gminy Dobra p Andrzej Piątkowski na 
sesjach Rady Powiatu zgłasza wnioski o budowę dróg powiatowych na terenie 
gminy. 
 
 Pan Andrzej Piątkowski poinformował, że zgodnie z otrzymanym planem 
rozwoju powiatu tureckiego do roku 2013 w Dobrej nie zaplanowano innych 
inwestycji oprócz remontów na pl. Wojska Polskiego. Zwrócił uwagę na 
nierówno dzielone środki dla poszczególnych gmin, gdzie najwięcej korzysta 
miasto Turek, bogata gmina Przykona otrzymała 20% środków, natomiast 
gmina Dobra z najgorszymi w powiecie drogami będzie miała wyremontowany 
plac przy kościele. 
Radny zaproponował zwołanie spotkania Rady z przedstawicielami Zarządu 
Powiatu. 
 Pani Bożena Woźnicka oznajmiła, iż 10.02.2005 r. na sesji Rady Powiatu 
będą rozpatrywane wszystkie wnioski dot. przebudowy dróg przekazane do 
Komisji Infrastruktury, następnie zostaną przekazane do realizacji do Zarządu 
Dróg Powiatowych. 
 
Innych pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski podziękował p. B. Woźnickiej i 
poinformował, iż reszta odpowiedzi zostanie udzielona przy omawianiu pkt 11 
oraz zarządził 15 min. przerwę w obradach. Wznawiając obrady po przerwie 
oddał głos p. Burmistrz.  
 
 
ad:  7 

Informacja Burmistrza  Dobrej 
 
Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka przedstawiła „Sprawozdanie z 

wykonania uchwał Rady Miejskiej w Dobrej i z działalności międzysesyjnej”. 
Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Radni nie zgłosili zapytań. 
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ad: 8. 

Podjęcie uchwał 

1) ustalenia regulaminu określającego  wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 
składników wynagrodzenia  

 

 Burmistrz Dobrej przedstawiła projekt uchwały, który radni omawiali na 
kilku posiedzeniach komisji. Stwierdziła, iż najwięcej uwag dotyczyło § 6 
załącznika do regulaminu tj. wysokości miesięcznego dodatku funkcyjnego 
nauczycieli pełniących funkcję dyrektora, którą zaproponowała jako sumę 
składnika stałego ustalonego dla dyrektorów – poszczególnych szkół, zespołów i 
przedszkoli w pkt. 3 oraz składnika zmiennego będącego iloczynem liczby 
oddziałów w szkole, zespole  lub przedszkolu i kwoty 20,00 zł. 

P. Burmistrz zaproponowała w § 6 pkt 3 ustalenie następującej wysokości 
składnika stałego : 

1) dyrektor zespołu – 600 zł 
2) dyrektor szkoły – 350 zł  
3) dyrektor przedszkola liczącego  

─ do 2 oddziałów włączenie – 200 zł 
─ powyżej 2 oddziałów – 300 zł 

w § 6 pkt 4 ustalenie wysokości miesięcznego dodatku funkcyjnego nauczycieli 
pełniących funkcję vice dyrektorów i inne stanowiska kierownicze : 

1) vice dyrektor – 350 zł 
2) inne stanowiska kierownicze w szkołach, zespołach i przedszkolach 

liczących: 
─ do 15 oddziałów włącznie – 200 zł 
─ powyżej 15 oddziałów – 300 

w § 6 pkt 5 ustalenie wysokości miesięcznego dodatku funkcyjnego nauczycieli, 
którym powierzono : 

1) wychowawstwo klasy – 25 zł  
2) funkcję doradcy metodycznego – 400 zł 
3) funkcję opiekuna stażu za 1 osobę odbywającą staż – 20 zł 

 
Wyjaśniła, że dodatek funkcyjny przysługuje również nauczycielowi, któremu 
powierzono obowiązki kierownicze określone w pkt. 1 w zastępstwie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel oświadczył, że Komisja przyjęła opinię zgodną z przedstawionym 
projektem uchwały. 

 



 9 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała  

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 
wynagrodzenia i zarządził jej przegłosowanie. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę większością głosów tj. na 15 radnych 
obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 8 radnych, 
przeciw – 7, głosy wstrzymujące – brak. 
 
Uchwała Nr XVII/129/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. w 
sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 
wynagrodzenia stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

 

2) Uchwalenie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym  

 
Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka poinformowała, że następny 

projekt uchwały dotyczy regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Dobra. 
Przedstawiła proponowany sposób ustalania wysokości i formy stypendium 
szkolnego tj. 

 
Ustalenie grup dochodowych: 

─ I grupa to dochód miesięczny na jednego członka rodziny ucznia do 
kwoty 126,40 zł netto 

─ II grupa – dochód miesięczny na członka rodziny ucznia wyższy niż 
126,40 zł netto  i nieprzekraczający 212,20 zł netto  

─ III grupa – dochód miesięczny na członka rodziny ucznia wyższy niż 
212,20 zł netto i nieprzekraczający 316,00 zł netto  

Kwota wynikająca z zakwalifikowania ucznia do grupy dochodowej wynosi: 
─ przy I grupie  –  80% stypendium  –    89,60 zł miesięcznie 
─ przy II grupie  –  60% stypendium – 67,20 zł miesięcznie 
─ przy III grupie – 40% stypendium – 44,80 zł miesięcznie 
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P. Burmistrz dodała, iż w przypadku występowania w rodzinie: 

bezrobocia, niepełnosprawności, ciężkiej lub długotrwałej choroby, 
wielodzietności wysokość stypendium zwiększa się o kwotę – równowartość 20% 
stypendium tj. 22,40 zł miesięcznie 
Przyznała, iż regulamin został opracowany na podstawie przekazanego wzorca i 
ustawy o pomocy społecznej, dlatego może być zmieniony po uzyskaniu 
informacji o potrzebach. 
Wyjaśniła, iż wnioski o stypendium mogą zgłaszać rodzice dzieci od lat 7 do 24, 
lecz nie dotyczą one studentów.  
Na pytanie przewodniczącego Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego 
odpowiedziała, że stypendium udzielane jest od pierwszej klasy szkoły 
podstawowej 
 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel oznajmił, iż opinia Komisji jest zgodna z projektem uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek 
przedstawił opinię pozytywną Komisji.  

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski  przedstawił uchwałę w sprawie 

uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 
i zarządził jej przegłosowanie. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, „przeciw” i 
„głosy wstrzymujące” – brak. 
Uchwała Nr XVII/130/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. w 
sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

3) Uchwalenie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami działającymi w sferze działalności pożytku 

publicznego na rok 2005 
 
Burmistrz Dobrej poinformowała, że głównym celem strategicznym Gminy 

Dobra jest podnoszenie standardu życia mieszkańców poprzez rozwój 
infrastruktury technicznej i społecznej oraz wypracowanie partnerskich metod i 
form współdziałania ze społecznością lokalną i organizacjami pozarządowymi. 

 
 

 



 11 

Mając na celu poprawę warunków życia społeczności lokalnej oraz 
wsparcie swoich mieszkańców w działalności społecznej p. Burmistrz 
wnioskowała o przyjęcie do realizacji przez Radę Miejską w Dobrej „Programu 
współpracy Gminy Dobra z organizacjami pozarządowymi na rok 2005”. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 

Stencel oświadczył, że Komisja przyjęła opinię zgodną z przedstawionym 
projektem uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie 

uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami działającymi w sferze działalności pożytku publicznego na rok 2005 
i zarządził jej przegłosowanie. 
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw-----, 
głosy wstrzymujące-----. 
Uchwała Nr XVII/131/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. w 
sprawie uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami działającymi w sferze działalności pożytku publicznego na 
rok 2005 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

4) Tryb postępowania o udzielenie dotacji za realizację zadań, sposobu 
jej rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania w 

ramach współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami działającymi w sferze działalności pożytku publicznego na 

rok 2005 
 
Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka poinformowała, że uchwała 

określa: 
1. Tryb postępowania o udzielenie dotacji na realizację zadań, w tym: 

a) tryb składania wniosków o udzielenie dotacji; 
b) tryb przekazywania dotacji; 

2. Sposób rozliczenia dotacji. 
3. Sposób kontroli wykonywania zadań zleconych. 
4. Treść wniosku o udzielenie dotacji, umowy oraz sprawozdania z realizacji 

zadania zleconego. 
 
Dodała, iż projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniach Komisji 
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Radni nie zgłosili uwag, a przewodniczący przedstawili opinie: 
 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel oświadczył, że Komisja przyjęła opinię zgodną z przedstawionym 
projektem uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała  

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie 

trybu postępowania o udzielenie dotacji za realizację zadań, sposobu jej 
rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania w ramach 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
działającymi w sferze działalności pożytku publicznego na rok 2005 i zarządził 
jej przegłosowanie. 
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw-----, 
głosy wstrzymujące-----. 
 
Uchwała Nr XVII/132/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. w 
sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji za realizację zadań, sposobu jej 
rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania w ramach 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
działającymi w sferze działalności pożytku publicznego na rok 2005 stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 

5) Przystąpienie do programu „Wyrównywanie Różnic Między Regionami – 
Obszar D – likwidacja barier transportowych” 

 
Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka wyjaśniła, iż Rada Miejska w 

Dobrej uchwałą przystępuje do programu „Wyrównywanie Różnic Między 
Regionami – Obszar D” – likwidacja barier transportowych w ramach projektu 
pn. „zakup samochodu osobowego – mikrobusu 9-cio miejscowego specjalnie 
przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych tj. przystosowanego do 
przewozu dwóch wózków inwalidzkich”.  
Nie zgłoszono uwag do przedstawionej propozycji. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel i przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek 
przedstawili pozytywne opinie do projektu uchwały.  
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Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski  przedstawił uchwałę w sprawie 

przystąpienia do programu „Wyrównywanie Różnic Między Regionami – Obszar 
D –likwidacja barier transportowych i zarządził jej przegłosowanie. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw-----, 
głosy wstrzymujące-----. 
 
Uchwała Nr XVII/133/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. w 
sprawie przystąpienia do programu „Wyrównywanie Różnic Między Regionami – 
Obszar D – likwidacja barier transportowych stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 

6) Zmiany budżetu na 2005 r.  
 
Burmistrz Dobrej zaproponowała, aby zmiany budżetu na 2005 r. 

przedstawiła Skarbnik Dobrej p. Beata Kmieć, która omówiła wprowadzone 
zmiany zgodnie z załącznikiem nr 11 do protokołu. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 

Stencel poinformował, że przyjęto pozytywną opinię do projektu uchwały, bez 
poprawek wprowadzonych na sesji. Zwrócił uwagę na przyjętą przez Radę w 
grudniu uchwałę intencyjną, która nie została ujęta w zmianach budżetu. 
 

 Skarbnik Dobrej p. Beata Kmieć wyjaśniła, iż uchwała intencyjna 
dotyczyła środków nadwyżki budżetowej, które w obecnych zmianach budżetu 
na 2005 r. nie zostały ujęte. 
  
 Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek oznajmił, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie zmiany budżetu. 

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu na 2005 r. i zarządził jej przegłosowanie. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę większością głosów tj. na 15 radnych 
obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 
przeciw – nie zgłoszono, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
Uchwała Nr XVII/134/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. w 
sprawie zmiany budżetu na 2005 r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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7) Nabycie nieruchomości gruntowej 
 

 Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka wyjaśniła, że zgodnie z projektem 
uchwały postanawia się nabyć działki gruntu oznaczone numerami 
geodezyjnymi 451/1 i 451/2 o ogólnej powierzchni 0,33 ha położone w 
Chrapczewie gm. Dobra, stanowiące własność Marianny i Eugeniusza 
małżonków Świerczyńskich. Poinformowała, iż w celu realizacji wcześniejszych 
ustaleń związanych z budową wysypiska śmieci działki te zostały zajęte pod 
budowę i urządzenie wysypiska. Wcześniejsze ich nabycie nie było możliwe, 
ponieważ Państwo Świerczyńscy nie mieli uregulowanych praw spadkowych a 
tym samym praw własności do nieruchomości będącej przedmiotem nabycia 
przez Gminę Dobra. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 

Stencel poinformował, że Komisja przyjęła opinię zgodną z przedstawionym 
projektem uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek 
przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie 

nabycia nieruchomości gruntowej i zarządził jej przegłosowanie. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę większością głosów tj. na 15 radnych 
obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 
głosów przeciwnych – brak, głosy wstrzymujące – 1. 
 
Uchwała Nr XVII/135/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. w 
sprawie nabycia nieruchomości gruntowej stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 
 

8) Darowizna nieruchomości gruntowej 
 
P. Burmistrz poinformowała, że w dniu 12.01.2005r. wpłynął wniosek od 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Poznaniu w sprawie 
dokonania na ich rzecz darowizny nieruchomości gruntowej o ogólnej pow. 
0,0311ha położonej w Dobrej, przy ul. Narutowicza. Przypomniała, iż przy 
wykupie nieruchomości koniecznych do modernizacji skrzyżowania zawarto 
umowę przeniesienia prawa użytkowania wieczystego pomiędzy Generalną 
Dyrekcją Dróg Publicznych Oddział Zachodni w Poznaniu a Państwem 
Tadeuszem i Krzysztofą Szkopik w przypadku działek 1506/1 i 1506/2 i Panem 
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Zbigniewem Smolińskim – pełnomocnikiem Pani Marii Szymańskiej w 
przypadku działki 1507. GDDKiA O/Poznań jest następcą prawnym Generalnej 
Dyrekcji Dróg Publicznych Oddział Zachodni w Poznaniu i będzie wykonywać 
przebudowę i modernizację skrzyżowania w ciągu drogi krajowej nr 83 – ul. 
Kilińskiego, ul. Narutowicza z Placem Wojska Polskiego. 
P. Burmistrz wyjaśniła, iż darowizna zostanie wykorzystana na rozszerzenie 
drogi krajowej oraz chodnika na skrzyżowaniu w Dobrej, a w przypadku 
niewykorzystania nieruchomości na ten cel darowizna podlega odwołaniu. 
 
Nie zgłoszono zapytań. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel przedstawił pozytywną opinię Komisji do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała  

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie 

darowizny nieruchomości gruntowej i zarządził jej przegłosowanie. 
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw------
, głosy wstrzymujące-----. 
 
Uchwała Nr XVII/136/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. w 
sprawie darowizny nieruchomości gruntowej stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu. 
 
 

9) Strategia Rozwoju Gminy Dobra 
 
Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka oznajmiła, że proponowana 

Strategia Rozwoju Gminy będzie obejmowała lata 2005 – 2014, a w kolejnych 
latach realizacji będzie mogła być weryfikowana odpowiednio do nowych 
uwarunkowań dotyczących: potrzeb rzeczowych, zasobów środków 
finansowych, zmian harmonogramu realizacji inwestycji itp.  
Przedstawiła poprawki w Strategii zaproponowane przez radnych na wspólnym 
posiedzeniu obu Komisji 
Cel strategiczny nr: Modernizacja sieci wodociągowej w Żeronicach 
Cel strategiczny nr: Budowa drogi asfaltowej Mikulice – Stefanów na 4 pozycję. 
Dopisano budowę drogi Rzymsko BG – Ostrówek  
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Cel strategiczny nr 3, zad 3.1: Budowa hali sportowej dla mieszkańców Gminy 
Dobra 
Charakter współpracy ze Stowarzyszeniem „Lepsza Gmina” i formy szkoleń 
Modernizacja sieci komputerowej w Urzędzie – rok 2005 
 

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zaproponował pierwszą aktualizację 
Strategii w roku 2006. Zapytał czy radni mają inne propozycje? 
Następnie zarządził przegłosowanie zgłoszonego wniosku, który większością 
głosów został przyjęty przez Radę tj. na 15 radnych obecnych na sali podczas 
głosowania za ich przyjęciem głosowało 10 radnych, przeciw głosowało – 4 
radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 

Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Mienia 
Komunalnego i Komisji Socjalno – Społecznej Piotr Bernard Stencel oświadczył, 
że wniesione przez radnych propozycje do Strategii nie uważa za poprawki, lecz 
sprostowanie zapisów, które były zaproponowane. 
Poinformował, iż radni pozytywnie zaopiniowali projekt Strategii Rozwoju 
Gminy. Zapytał, jaki procent zaplanowanych wszystkich zadań w Strategii 
znajduje się w budżecie gminy na 2005 r.? 
 
 P. Burmistrz odpowiedziała, że dokładnej analizy w stosunku do 
budżetów gminy do roku 2014 nie dokonywano, gdyż trudno określić sytuację 
finansową w tak długim okresie. Stwierdziła, że zadania ujęte w Strategii są 
jedynie planem, natomiast szczegółowe propozycje ich realizacji zostaną zawarte 
w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym i Wieloletnim Planie Finansowym Gminy 
Dobra, w których przedstawione zostaną konkretne dane. Dodała, że radni w 
najbliższym czasie będą podejmować uchwały w sprawie tych planów i wtedy 
uzyskają dokładne dane o kwotach na zadania, które będą musiały być 
wydawane zgodnie z przyjętymi planami.  
Na pytanie radnego przyznała, że obecnie nie posiada danych, a jest to 
przypuszczalnie ok. 30 – 40 %. 

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie 

Strategii Rozwoju Gminy Dobra i zarządził jej przegłosowanie. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw-----, 
głosy wstrzymujące-----. 
 
Uchwała Nr XVII/137/04 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. w 
sprawie Strategii Rozwoju Gminy Dobra stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

 



 17 

 
10) Podjęcie współpracy na rzecz zagospodarowania środkowej Warty, 

Zbiornika Jeziorsko oraz terenów do nich przyległych, pomiędzy 
samorządami powiatów: poddębickiego, sieradzkiego, tureckiego  

oraz gmin i miast: Dobra, Pęczniew, Sieradz, Uniejów i Warta 
 
Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka zaproponowała uznanie za celowe 

podjęcie współpracy Gminy Dobra z: 
─ powiatami: poddębickim, sieradzkim, tureckim, 
─ gminami: Pęczniew, Uniejów, Warta, 
─ miastem: Sieradz, 
w zakresie skoordynowania działań własnych dotyczących zagospodarowania 
środkowej Warty, Zbiornika Jeziorsko oraz terenów przyległych do nich, a także 
działań związanych z rozwojem gospodarczym, promocją turystyki i sportu, 
zachowaniem dziedzictwa kulturowego oraz walorów przyrodniczych. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 

Stencel oświadczył, że Komisja przyjęła opinię zgodną z przedstawionym 
projektem uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie 

podjęcia współpracy na rzecz zagospodarowania środkowej Warty, Zbiornika 
Jeziorsko oraz terenów do nich przyległych, pomiędzy samorządami powiatów: 
poddębickiego, sieradzkiego, tureckiego oraz gmin i miast: Dobra, Pęczniew, 
Sieradz, Uniejów i Warta i zarządził jej przegłosowanie. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw-----, 
głosy wstrzymujące-----. 
 
Uchwała Nr XVII/139/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. w 
sprawie podjęcia współpracy na rzecz zagospodarowania środkowej Warty, 
Zbiornika Jeziorsko oraz terenów do nich przyległych, pomiędzy samorządami 
powiatów: poddębickiego, sieradzkiego, tureckiego oraz gmin i miast: Dobra, 
Pęczniew, Sieradz, Uniejów i Warta stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
 

 



 18 

11) Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2005 r. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Jasiński przedstawił projekt 

planu pracy Komisji na 2005 r.  
 

LUTY 

Opracowanie rocznego sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej  
za 2004 r. 

Przyjęcie planu pracy na 2005 r. 

MARZEC 

Ocena sprawozdania z wykonania budżetu za 2004 r.  

KWIECIEŃ – MAJ 

Realizacja wniosków Komisji Rewizyjnej zgłoszonych w laqtach 2003 i 2004. 

CZERWIEC 

Przestrzeganie warunków ustawy o zamówieniach publicznych (Prawo 
Zamówień Publicznych) przez Burmistrza Dobrej i jednostki podporządkowane. 

Kontrola zawieranych umów przez Burmistrza Dobrej i jednostki 
podporządkowane. 

WRZESIEŃ  

Kontrola wykorzystania środków finansowych uzyskanych z budżetu gminy 
przez jednostki OSP. 

LISTOPAD  

Kontrola funkcjonowania Miejsko – Gminnego Ośrodku Kultury w Dobrej 
i biblioteki.  

Sprawy bieżące. 
 
Radni nie zgłosili uwag, a przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji 
Budżetowej i Mienia Komunalnego i Komisji Socjalno – Społecznej Piotr Bernard 
Stencel poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu planu pracy przez Komisje. 

 
 

 



 19 

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2005 r. i zarządził jej 
przegłosowanie. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę większością głosów tj. na 15 radnych 
obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, 1 
radny głosował „przeciw”, głosów wstrzymujących nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XVII/139/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. w 
sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2005 r. stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 

12) Oferta kandydata na członka Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu 

 
P. Burmistrz poinformowała, że p. Andrzej Drewniak zwrócił się z prośbą 

o podjęcie uchwały w sprawie wyboru zainteresowanego jako kandydata na 
członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu. Zgłosiła 
propozycję, aby p. Andrzej Drewniak wyjaśnił, dlaczego zgłosił się do Rady 
Miejskiej w Dobrej?  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski oznajmił, 

iż sprawa nie była omawiana na posiedzeniach Komisji i otworzył dyskusję nad 
zgłoszoną propozycją. 

 
Radni stwierdzili, że p. Andrzej Drewniak nie musi składać wyjaśnień, 

które zostały już złożone na początku sesji 
 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie 

oferty kandydata na członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Poznaniu i zarządził jej przegłosowanie. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw-----, 
głosy wstrzymujące-----. 
 
Uchwała Nr XVII/140/05 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 03.03.2005 r. w 
sprawie oferty kandydata na członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Poznaniu stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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O godz. 1130 przewodniczący ogłosił 5 min. przerwę w obradach. Po wznowieniu 
obrad poinformował, że sesję opuścił radny Piotr Bernard Stencel i obecnych 
jest 14 radnych. Następnie oddał głos przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej  

 
ad: 9. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej RM w Dobrej z działalności w 2004 r. 
 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Jasiński przedstawił 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej RM w Dobrej z działalności w 2004 r., które 
stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Nie zgłoszono pytań do sprawozdania. 

 

ad: 10. 

Plan pracy Rady Miejskiej w Dobrej na 2005 r. 

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił projekt Planu pracy 

Rady Miejskiej w Dobrej na 2005 r.  
 

Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek oraz 
zastępca przewodniczącego Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 
Ignaczak poinformowali o przyjęciu pozytywnych opinii do przedstawionego 
projektu planu pracy przez obie Komisje. 
W wyniku zarządzonego głosowania Plan pracy Rady Miejskiej w Dobrej na 
2005 r. został przyjęty przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących się” – nie zgłoszono. 
 
Plan pracy Rady Miejskiej w Dobrej na 2005 r. stanowi załącznik nr 19 do 
protokołu. 

 

ad:11. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 
 Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka stwierdziła, że większość 
odpowiedzi udzielili zaproszeni goście, którzy poinformowali o remontach dróg 
będących w zarządzie dróg powiatowych i krajowych. 
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Dodatkowo udzieliła odpowiedzi: 
─ Wykonana została droga kamienno – żwirowa przez Chrapczew za 

uzyskane środki z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Modernizacja 
została wykonana zgodnie z wolą mieszkańców, którzy wnioskowali o 
wykonanie drogi, nawet żwirowej. Gmina otrzymała również środki z 
SAPARD-u na wykonanie części dróg asfaltowych we wsi Linne – 
Ostrówek i Czajków. 

─ droga asfaltowa w Mikulicach – przyjęta w Strategii. P. Burmistrz 
oznajmiła, iż wszystkie wnioski związane z budową i modernizacją dróg, 
będą wykonywane w miarę możliwości zgodnie z planem i posiadanymi 
środkami. 

─ informacje dotyczące stypendium dla uczniów zostaną przekazane 
sołtysom jak najszybciej, zgodnie z podjętą w dniu dzisiejszym uchwałą 
celem przekazania informacji mieszkańcom, 

─ sprawa wykonania wodociągu w sołectwach Chrapczew, i częściowo 
Stawki, Linne i Ostrówek – został ujęty w zadaniu realizowanym przez 
Związek Międzygminny Wodociągów i Kanalizacji (ZMWiK) w Koninie. 
Poinformowała, że Gmina Dobra jest w ok. 97 % zwodociągowana. 
P. Burmistrz korzystając z obecności p. Andrzeja Drewniaka, który 
przygotowuje dla ZMWiK w Koninie wniosek do Funduszu Spójności 
poprosiła o przekazanie informacji nt realizowanych zadań w zakresie 
wodociągowania.  

─ na prośbę przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrej w sprawie budowy 
drogi asfaltowej w Mikulicach powtórzyła, że jest przyjęta w planie 
strategicznym, jednak nie było nigdy informacji o terminie wykonania 
drogi. Wyraziła opinię o możliwości przyjęcia budowy drogi asfaltowej w 
2005 r. przez poprzednią Radę. 

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski oddał głos p. Andrzejowi 

Drewniakowi, który pogratulował wspaniałej pracy Rady, bez niepotrzebnej 
dyskusji. 

Pan Andrzeja Drewniak podziękował Radzie za podjęcie uchwały zgodnie z 
prośbą. i współpracę z samorządami. Wyjaśnił, że z ramienia Związku 
Miedzygminnego Wodociągów i Kanalizacji w Koninie współpracuje z Gminą 
Dobra w sprawach modernizacji hydrofornii i wodociągów w ramach unijnych 
funduszy spójności. Stwierdził, że współpraca bardzo dobrze się układa, dlatego 
postanowił zwrócić się do Rady Miejskiej w Dobrej o dokonanie zgłoszenia na 
kandydata na członka Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 
Zespół w Koninie. 
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Wyjaśnił, że po środki unijne można będzie się starać po roku 2007, dlatego 
Związek wystąpił z zorganizowaniem wspólnego przedsięwzięcia dla wszystkich 
gmin członkowskich, z których 14 gmin przystąpiło do zadania. Poinformował, 
że w pierwszej kolejności zaplanowano uporządkowanie gospodarki wodnej i 
transportowej. 

Przedstawił informacje o kosztach zadań koniecznych przy składania wniosku 
do funduszu spójności oraz o pomocy w wykonaniu studium uwarunkowań za 
środki unijne. 

 

 
ad: 12. 

Wolne wnioski. 
 
Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka przedstawiła p. Sławomira 

Szymańskiego – radcę prawnego, zatrudnionego od połowy lutego w zastępstwie 
p. B.Stasiak przebywającej na zwolnieniu chorobowym. 
Poinformowała o możliwości: 

─ zgłaszania do Wojskowej Komendy Uzupełnień w Turku lub do Urzędu 
Miejskiego w Dobrej rodzin, z których 3 synów odbyło służbę wojskową, w 
celu uzyskania medalu Ministra Obrony Narodowej za zasługi dla 
obronności kraju  

─ przekazywania 1 % własnego podatku dla organizacji pożytku 
publicznego np. Związek Harcerstwa Polskiego Hufiec w Turku, OSP, 
Fundacja Komańskiego itp. 
 
Radny Paweł Janicki zgłosił wniosek w sprawie przekazywania radnym w 

ciągu 14 dni protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej. 
Zaproponował zaproszenie na następną sesję Starostę i radnych powiatowych, 
zwrócił uwagę, iż jedynie p. Andrzej Piątkowski bierze udział w obradach Rady 
Miejskiej w Dobrej. 
 
 Radny Wiesław Ignaczak wnioskował o jak najszybsze przekazanie 
informacji o zasadach przyznawania stypendium. 
 
 Radny Andrzej Śmieja wnioskował o przeprowadzenie kontroli 
przeciwpożarowych w budynkach komunalnych, w związku z pożarem w pałacu 
na Długiej Wsi. Podkreślił wagę działań zapobiegawczych pożarom.  
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W związku z tym, że porządek XVII sesji Rady Miejskiej w Dobrej został 

wyczerpany o godz. 1235 przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zamknął obrady 
XVII sesji Rady Miejskiej w Dobrej dziękując wszystkim za przybycie i udział w 
obradach. 

 
 
     Protokołowała :                Przewodniczył : 
                                Przewodniczący  
  I n s p e k t o r                       Rady Miejskiej w Dobrej 
                  (-)                 (-) 
 Barbara Kominiarczyk                                           Eugeniusz Żerkowski  
 
 

 


